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1. VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 

1.1 Styrelsen 
Styrelsen har under 2024 bestått av 

Fredrik Falk Ordförande 

Ehsan Ghaderi Kassör/ekonomiskt ansvarig 

Johan Jansson Ledamot 

Marie L Johansson Ledamot 

Hans Eklund Ledamot 

Robert Pettersson Vice ordförande 

Tobias Suup Ledamot 

Tommy Hellberg Ledamot 

Dejan Tomic Ledamot  

Mehroze Khan Ledamot 

Tuomas Selin Ledamot 

 

Styrelsen har haft 11 protokollförda möten under 2024. 

1.2 Föreningsledare 
Förutom styrelsen har följande personer bidraget med stor hjälp till föreningen: 

Anders Pigulla Grönytor 

Clara Pigulla Grönytor 

Royne Lindberg Sponsorer 

Karl Karlsson Revisor 

Kaj Sellin IT 

 

1.3 Fotbollsverksamhet 
Verksamhetsåret har fortsatt jobbat med att utveckla Alsike IF´s fotbollsverksamhet 
genom den Gulsvarta tråden, som ska vara ledande för våra ledare och spelare från 
fotbollslek upp till seniornivå. Det är ett omfattande styrdokument som vi fortsatt aktivt 
jobbar med. Alsike IF har haft spelformsmöten med 5v5-, 7v7- och 9v9-lagen i separata 
grupper för att hjälpa, stötta och skapa ett forum för alla ledare som verkar inom samma 
spelform, där har vi även ingående gått igenom Alsikes Gulsvarta tråd med inriktning på 
just den specifika spelformen. Vi har haft totalt cirka 700 aktiva, ungdomar och seniorer i 
vår verksamhet under året. Verksamheten har bedrivits med hjälp av cirka 140 ideella 
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tränare/ledare. Alsike IF har bedrivit fotboll för barn och ungdomar främst mellan 5-17 
år. Alsike IF har dessutom haft två seniorlag på herrsidan spelandes i div 7 och div 5, där 
div 5 laget slutade i mitten av tabellen vilket var i linje med förväntningarna. Vårat 
Damlag spelade i div 5 och lyckades sluta på andra plats, verkligen bra jobbat. Totalt har 
vi haft 24 trupper fördelat på 38 lag i serie/knatteliga. Föreningen har även arrangerat 
Fotbollslek för de yngsta barnen mellan 5 och 7 år. Av totalt 700 aktiva spelare hör 151 
st till Fotbollslek. Tillväxten underifrån är således kraftig. Under sommaren arrangerades 
Landslagets Fotbollsskola. Styrelsen har verkligen försökt att sätta fotbollen i centrum 
under 2024 och kommer bli en än viktigare del framöver.  
En av fotbollsverksamhetens största utmaningar 2024 har fortsatt varit plantillgång på 
KG alla veckor runt om v20-v40 då vi även kan nyttja Brunnbyvallen. Konstgräsfrågan 
verkar inte vilja se något slut och det kommer bara bli trängre då lagen blir fler och lag 
längre ner i åldrarna vill få tilldelning, det kommer fortsatt vara en kamp kring detta 
2025 & 2026 då det inte träffats något beslut från kommunens sida, planfrågan är idag 
inte en föreningsfråga, det är en direkt kommunfråga och kan bara lösas av kommunen. 
Varför just fotbollen i kommunen har blivit så eftersatt finns det tyvärr heller inga svar 
på, det är hur som helst inte bra för oss.   

 

1.4     Futsalverksamhet 
Futsalverksamheten i Alsike IF har huvudsakligen bedrivits i Adolfsbergshallen. Alsike IF 
har växt kraftigt på futsalsidan och det är idag 19 lag i 10 serier, flertalet lag har haft 
poolspelsliknande evenemang där UFF har vart en aktiv part i att sätta ihop lag. Det är 
väldigt kul att det finns ett stort intresse för futsal i föreningen. Vi erbjuder även från 
2024 fusallek för de minsta och Futsal5 för de mellan serier och lek. Det har hållits 
utbildningar i regi av SvFF i Adolfsbergshallen under säsongen. Flera lag har även spelat 
Göransson cup i Sandviken denna vinter vilket är väldigt roligt.  

Under säsongen har cirka 300 spelare varit aktiva och vi har idag Upplands största 
futsalverksamhet vilket vi är stolta över. 

 

 

1.5   Truppverksamhet (Fotboll & Futsal) 
 

 

Alsike IF har haft följande trupper under 2024. 

Trupp Lag i seriespel 

Herr A 
Herr B 

1 Lag div 5 södra 
1 Lag div 7 södra 
Upplandscupen 
Futsal 

HJ 
 

P16-17 Avancerad 
DM 
Futsal 
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P2009 
 

P15 Avancerad 
DM 
Futsal 

P2010 
 

P14 Grund 
P14 Medel 
DM 
Futsal 

P2011 
 

P13 Avancerad  
P13 Medel (tillsammans med P12) 
P13 Grund  
DM 

P2012 
 

P13 Medel 9v9 (tillsammans med P11) 
1 röd serie 
1 gul serie 
Futsal 

P2013 
 

2 röda serier 
1 gul serie 
Futsal 

P2014 
 

2 röda serier 
1 gul serie 
Futsal 

P2015 
 

5v5 poolspel 
Futsal 

P2016 5v5 poolspel 
 

DAM 
 

Div 5 
Futsal 

F2010 
 

F14 Grund 
F14 Avancerad 
DM 
Futsal 

F2011 
 

F13 medel 
F13 grund 
Futsal 

F2012 
 

2 röda serier 
Futsal 

F2013 
 

1 röd serie 
1 gul serie 
Futsal 

F2014 1 röd serie 
1 gul serie 
Futsal 

F2015 
 

5v5 poolspel 

F2016 5v5 poolspel 
 

P/F2017-2019 
 

Fotbollslek 
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1.6  Brunnbyvallen, klubbhus & KG Boden 
Vi har under året byggt en kiosk och byggt om boden vid KG för att kunna bedriva 
försäljning under våra matcher. Vi har kopplat in den inköpta matchklockan samt flyttat 
sponorskyltar. Vi har satt in en grindsdörr till området på Brunnbyvallen och satt igen 
hålet uppe vid BV11 då det var väldigt många personer utanför föreningen som nyttjade 
gräsytorna vilket resulterade i ett för stort slitage och drabbade föreningen. Våra 
anläggningar ser för övrigt bra ut för tillfället och vi har bra ordning på de, dock så är 
detta jobb ett ständigt pågående projekt. 
Gräsplanerna såg riktigt bra ut under året, vi fick bättre ordning på bevattningen och 
klippningen sköttes bra. Vi satte upp belysning vid Brunnbyvallen som styrs med 
rörelsedetektorer och även ett blixtljus för att göra omgivningen uppmärksam på om det 
rör sig personer på området. Vi har fått in ett elskåp i boden som möjliggör bättre 
funktion kring förrådet.  

1.7    Verksamhetshöjdpunkter 
Några av årets höjdpunkter kring vår verksamhet 

• Vi har under året haft vår andra Alsikedag, det var en ännu större succe än 2023, 
där cirka 2000 st personer var på plats under dagen. Bra försäljning, mycket mat, 
kiosk och väldigt positiva tongångar efteråt. Det var bara seriematcher under 
dagen för de flesta av Alsikes lag och hoppborgen var en väldigt uppskattad 
aktivitet för de mindre besökarna, lotteri och chokladhjul. Vi hade 2 st kiosker, en 
vid BV11 och en mellan BV7/5. 

• Väldigt många av våra lag har lyckats bra i sina serier och cuper, flertalet lag har 
vunnit sina serier. 

• Planläggningssammarbetet mellan AIF, KIK och LLBK har upprättats och vi har 2 
ggr under 2024 planerat planläggningen ihop, väldigt positivt då det just nu är 
kommunen som motverkar fotbollsglädje och utveckling då det inte satsas på 
konstgräsytor i kommunen.  

• Vi har kioskverksamhet både i boden vid KG, Brunnby och på våra 
futsalsammandrag.  

• Vi har knytit några nya sponsorer till oss och fått hjälp av vissa sponsorer med 
göromål.  

• Stängselgrinden in till området.  
• Vi har haft ett väldigt bra ledarmöte på höstkanten där trevliga samtal och god 

mat serverades, vi presenterade även den enkät kring åt vilket håll Alsikes ledare 
vill att att föreningen ska ta gällande fotbollsverksamheten, en undersökning som 
kommer vara vägledande för styrelsen i sitt arbete mot att förbättra och förfina 
verksamheten.  

• Vi har äntligen jobbat fram Alsikes egna styrdokument för vår fotboll, den 
Gulsvarta tråden. Allt för att alla barn och ungdomar ska få en likvärdig 
fotbollsutbildning.  

• Vi har gjort en total inventering av föreningen kring ekonomin, vänt och vridit på 
alla delar för att se vilka förändringar som behövdes gällande intäkter och vilka 
utgifter vi kan ha, det är ett väldigt viktigt jobb som gjorts kring detta.  
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Sammanfattningsvis kan sägas att klubben fortsatt utvecklas i rätt riktning där en stabil 
ekonomi och kvalitativ fotbollsutbildning ska vara fokus. Vi fortsätter med att utveckla 
vår förening till en långsiktigt hållbar och växande förening där vi erbjuder verksamhet 
för barn, ungdomar och seniorer genom vår Gulsvarta tråd. En av våra största 
utmaningar är fortsatt begränsningen av spelytor för våra aktiva spelare då vi även i år 
behövt gå ner på ¼-dels stora träningsytor under vissa perioder, samt att vissa lag haft 
svårt att få då önskade tiderna de vill. 

Styrelsen vill tacka alla spelare, tränare, ledare, aktiva medlemmar, samarbetspartners, 
sponsorer, kommunen och övriga sympatisörer för ett aktivt och genuint stöd som gjort 
att Alsike IF har kunnat genomföra verksamhetsåret på ett bra och framgångsrikt sätt. 

En extra eloge till tränare/ledare som kämpat väldigt hårt med att hålla igång 
verksamheten och peppat våra barn och ungdomar att fortsätta vara aktiva med 
fotbollen.  

Ordförande Fredrik Falk, Alsike IF  
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1.8   Verksamhetsplan 2025 

En framåtblick 

Utbyggnaden av Alsike och därmed en ökande takt med att barn och ungdomar flyttar in 
samt tillkommande spelare från andra närliggande föreningar medför ett ökat behov av 
en fungerande fotbollsförening och framför allt ökade möjligheter till idrottsytor. Alsike IF 
fortsätter sträva efter att fler fotbollsytor tillkommer inom kommunen närmaste åren, 
Underlaget från Ledarmötet 2024 kommer ligga till grund för väldigt mycket av 
styrelsens arbete och organisationens riktning, vi vill vara en förening som ska sträva 
efter att leverera en gedigen, stark och konkurrenskraftig fotbollsutbildning för att kunna 
stärkas Alsikes egna seniorlag, likväl så ska barn och ungdomsåren vara så pass bra och 
utvecklande att flertalet spelare ska känna att dom vågar satsa på sin fotboll.  

Nedan resultaten från ledarenkäten:   

1.  
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2. 

 

 

 

 

3. 
 

 

Fråga 2 -
Vad kan Alsike IF göra för att förbättra och 

höja nivån på lagens fotbollsverksamhet så att 
våra spelare stannar så länge som möjligt i 

föreningen?

Utbildning Samarbete mellan lagen

Flera träningar Gemensamma ledarträffar

Fadderverksamhet/mentorer Arbeta med Gul/svarta tråden

  2025-02-09 19:21:46 UTCSignerat 9839140 9 / 19Oneflow ID Sida



 

 

 

9 

 

 

4.  

 

 

5.  

 

 

 

 

Mål 2025 

• Fortsätta sprida, utveckla och jobba efter vår Gulsvarta tråd. 
• Ge barn och ungdomar möjlighet att träna fotboll i alla åldersklasser, inklusive 

fotbollslek där samtliga känner sig delaktiga. 
• Att vår seniorverksamhet fortsätter att utvecklas i lagom takt.    
• Arrangera Landslagets Fotbollsskola under sommaren 
• Arrangera en ännu mer förfinad Alsikedag. 
• Fortsätta vara en modern och aktiv idrottsförening med stark klubbkänsla. 
• Fortsatt utbildning av våra ledare, både interna och externa utbildningar, gärna 

med Sirius hjälp.  
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• Fokusera både utveckling och ekonomiska resurser till just fotbollsutveckling. 
• Ha en utvecklingsplan för alla spelformer. 
• Att spelare, ledare och föräldrar känner sig stolta över Alsike IF 
• Arrangera Coop-cup under påsken.  
• Leda föreningen åt det håll de aktiva och ledare vill.  
 

Målet är att föreningen kontinuerligt ska utvecklas i rätt riktning och i lagom takt med en 
ekonomi i balans. Det är en förutsättning för att Alsike IF ska kunna möta den växande 
efterfrågan på aktiviteter för barn och ungdomar i Alsike och dess närområde.  
 

Handlingsplan 

Föreningen i stort 

• Utveckla dialogen mellan fotbollssektionen i styrelsen och trupperna. 
• Regelbundna ledarmöten, 1-2 ggr per år i rätt spelform. 
• Ha regelbundna möten med Knivsta Kommun och politiker för att ha möjlighet att 

påverka utbyggnad av ytterligare fotbollsplaner och andra ämnen som kan gynna 
verksamheten.  

• Verka för att det byggs fler konstgräsplaner i Knivsta kommun 
• Fortsätta jämställdhetsarbetet för ökat samarbete över åldrar och kön  
• Jobba aktivt med att trupper hjälper varandra mellan åldrar och kön.  
• Ha kiosk på alla Alsikes hemmamatcher.  
• Ha riktade utvecklingssatsningar för varje spelform.  

 

Brunnbyvallen/Boden KG: 

• Målning av materialförråd 
• Målning av klubbhus 
• Satsa mer på skötsel av gräsytor. 
• Testa en robot för klippning  

 
Alla som vill får vara med och är en viktig del av Alsike IF:s verksamhet och föreningen 
måste säkerställa att vi kan leva upp till detta.  
 

Alsike IF skall drivas av frivilliga, ideellt arbetande engagerade personer med lokal 
förankring. Föreningen skall värna om barn & ungdomsidrott i syfte att skapa en god 
laganda i en levande bygd. Detta skall ske inom ramen för en sund och balanserad 
ekonomi. 
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2. Ekonomisk berättelse 
Under 2024 har föreningen valt att utveckla sin kioskverksamhet på Brunnbyvallen (BV) 
och på Alsike Konstgräs (KG). 
I denna satsning ingår inköp av vitvaror för KG, indragning av värme till KG-boden samt 
inköp av enklare förvaringsmöbler.  
Kioskverksamheten är något som vi siktar på att utveckla ytterligare under 2025 då det 
bidrar till en extra intäktspost för föreningen. 
 

Föreningen kunde äntligen sätta upp matchklockan på BV men det medförde en extra 
kostnad för elinstallationen. 
Kostnaden hade kunnat vara betydligt högre om inte några föreningsledarna hade 
bidragit med arbetskraften. 
 

Dessvärre utsattes föreningens lokaler på BV för inbrott och förstörelse under våren 
2024. Detta har medfört en stor extra kostnad för förening men förhoppningen är att 
vårt försäkringsbolag kan täcka majoriteten av kostnaderna. 
 

Under 2025 kommer vi starta en arbetsgrupp med uppgift att öka föreningens synlighet 
och hitta olika samarbeten med lokala företag i Alsike/Knivsta som kan leda till en högre 
vilja att sponsra föreningen. Vi hoppas att detta kan leda till att vi kan öka våra 
sponsorintäkter. I dagsläget är sponsorintäkter en mindre intäkt. 
 

Under hösten 2024 hölls det årliga ledarmötet, där ledarna hade fått svara på flera frågor 
gällande vår fotbollsverksamhet. 
Stor majoritet av ledarna önskade att vi skulle starta upp en satsning på våra lag där 
fokus ligger på utbildning av ledare och spelare. 
Vi kommer påbörja denna satsning under 2025 och hoppas kunna göra det under en  
tre (3) årsperiod. 
Inför ledarmötet inhämtade styrelsen information gällande medlem- och aktivitetsavgifter 
från de 40 största fotbollsföreningarna i Uppland. 
Informationshämtningen visade att föreningens avgifter är långt under snittet i Uppland. 
Under de senaste åren har våra utgifter ökat p.g.a. ökad inflation och högre kostnader på 
inköpt fotbollsmaterial.  
 

Föreningen kommer inom de närmsta åren behöva underhålla lokalerna samt underhåll 
av gräsytorna på Brunnbyvallen vilket gör att föreningen måste bygga upp en mindre 
kassa. 
 

Föreningen har inte höjt avgifterna under de senaste åren, de har legat på samma nivå. 
Satsning på bättre fotbollsverksamhet samt de högre kostnaderna göra att styrelsen 
beslutat att höja medlems- och aktivitetsavgifterna under 2025. 
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Nya avgifterna: 

Medlemsavgift 

Aktiva (spelare)    300 kr  

Föreningsledare    100 kr  

 

Aktivitetsavgift 

Spelform Kostnad 

Fotbollslek 0 kr 

 
 

5v5 800 kr 
 

 

7v7 1 250 kr 

 

 
 

9v9 1 500 kr 

 

 
 

11v11 junior 1 800 kr 

 

 
 

11v11 senior 2 500 kr 

 

 

 

 

Årets (2025) resultat budgeteras till cirka +205 tkr (exkl. lagkassorna). 
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Not 1: 

4 poster skiljer sig från budgeten där 

den störta avvikelsen är intäkter från 

föreningens kioskverksamhet. 

Sponsorintäkten har inte kommit upp i 

förväntade nivåer, däremot har 

föreningsgemensamma försäljningen 

ökat. Detta främst p.g.a. föreningen 

valde att sälja en annan produkt än 

klubbrabatten. 

 

 

 

 

 

Not 2: 

Föreningen växer och det leder till att 

vi anmäler fler lag till seriespel. Detta 

leder till högre kostnader för 

föreningen så som högre anmälnings- 

och domaravgifter. 

P.g.a. inbrott och förstörelse har 

föreningen kostnaderna för 

reparationer och underhåll ökat 

kraftigt. 
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3. Revisionsberättelse 
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4. Motioner 

• Styrelsen motionerar att föreningen lägger ner sin innebandysektion, då 
detta är en inaktiv del av föreningen.  
 

• Styrelsen motionerar att årsmötet beslutar att medlemsavgifter för 2025 
även gäller för nästkommande verksamhetsår, detta för att få en mer 
långsiktig verksamhetsplan.  

 

 

5. Signering 
 

E-signering    E-signering  E-signering 

-----------------------------      ----------------------- ------------------------------    

FREDRIK FALK 
ORDFÖRANDE 

 EHSAN 
GHADERI 
KASSÖR 

 KARL KARLSSON 
REVISOR 

     

ordforande@alsikeif.com  kassor@alsikeif.com karljmkarlsson@gmail.com  
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Signerat med E-signering

Undertecknare
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 KARL KARLSSON Sverige

Signerat med E-signering

Undertecknare

Karl Karlsson
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IP-adress: 81.231.83.226

 FREDRIK FALK Sverige
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